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Dotyczy : pozyskanych zewnętnnych środków finonsowych w latach 2018 - 2020.

Szanowny Panie Burmistrzu

W związku z częstymi pytaniami wyborców dotyczącymi pozyskanych przez miasto Sanok

środków finansowych na inwesĘcje realizowane przez miasto bardzo proszę o informacje:

1. W jakiej wysokości oraz na jokie zadania inwesĘcyjne zostaĘ pozyskane Środki

zewnętrzne w latdch 2018-2a20. Zestawienie proszę przygotować w ujęciu

tabelarycznym: rok pozyskdnia środków finansowych, zadanie inwesĘcyjne, wartoŚĆ

inwesĘcji, wartość pozyskanych środków zewnętrznych, udzioł procentowy Środków
pozyskanych vs wartość zadania, źródło pozyskania środkow zewnętrznych (program

operacyjny, środki budżetu państwa, itp,)
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